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Ponad 37 mln zł 
na rozbudowę szpitala

7 mln dofinansowania

GABINET WETERYNARYJNY
- leczenie zwierząt towarzyszących
- szczepienia profi laktyczne
- chirurgia
- EKG, USG
- badania laboratoryjne

Zapraszamy: 
pn. - pt. 9.00 - 20.00 sb. 9.00 - 14.00
ul. Weteranów 56, 05-250 Radzymin

tel. 22 786 58 59, 509 251 708
www.wetprzyjaciele.pl

Gabinet
Weterynaryjny
„Przyjaciele”

Właśnie otrzymaliśmy decyzję Ministra 
Finansów, Funduszy i Polityki Regionalnej 
o  zapewnieniu finansowania wydatków na 
rozbudowę Szpitala Matki Bożej Nieustającej 
Pomocy w Wołominie, w latach 2021-2023. 
O tym fakcie miałem przyjemność poinformo-
wać Radnych na trwającym właśnie posiedze-
niu Rady Powiatu. 

Dotacja celowa z budżetu państwa wynie-
sie łącznie: 37 679 724 zł (80% kosztów inwe-
stycji).

Jest to zwieńczenie naszych prawie 2-let-
nich starań o pozyskanie zewnętrznych fundu-
szy na najważniejszą inwestycję Powiatu.

Obejmując stanowisko Starosty zobowią-
załem się przed Radą Powiatu i mieszkańcami 
do realizacji planowanej od lat rozbudowy po-
wiatowego szpitala. 

Dzisiaj z pełną odpowiedzialnością mogę 
powiedzieć, że dotrzymałem danego słowa. 

10 listopada br. podpisaliśmy umowę 
z  wykonawcą inwestycji opiewającą na kwotę 
50,8  mln zł. Dzięki rządowemu wsparciu zna-
cząco ograniczymy emisję obligacji, które do tej 
pory miały być głównym źródłem finansowania 
inwestycji. 

Pozwoli nam to na dalszy rozwój i realizację 
kolejnych projektów poprawiających jakość życia 
mieszkańców i rozwój naszego powiatu. 

Powiat Wołomiński nigdy wcześniej nie apli-
kował o tak duże środki na realizację jednego za-
dania inwestycyjnego. Nie udałoby się nam pozy-
skać rekordowego wsparcia z budżetu państwa, 
gdyby nie ciężka praca wielu osób i instytucji. 
Pragnę serdecznie podziękować wszystkim zaan-
gażowanym w ten niezwykle wymagający proces 
inwestycyjny m.in.:  Zarządowi i Radzie Powiatu 
Wołomińskiego, Wydziałowi Planowania i Roz-
woju na czele z Naczelnik Jolantą Lejk, Skarbnik 
Powiatu Jadwidze Tomasiewicz i jej następczyni 
Agnieszce Adam, dyrekcji i pracownikom szpi-
tala na czele z dyrektorem Grzegorzem Kryckim 
oraz inwestorowi zastępczemu firmie WDI Ob-
sługa Inwestycji Sp. z o.o.

Dziękuję również Wojewodzie Mazowiec-
kiemu Konstantemu Radziwiłłowi oraz pracow-
nikom Biura Rozwoju i Inwestycji Mazowiec-
kiego Urzędu Marszałkowskiego za wsparcie 
merytoryczne i fachową pomoc. Szczególne 
podziękowania pragnę skierować na ręce Pre-
miera Mateusza Morawieckiego za pozytywną 
decyzję. Gwarantuję, że dobrze wykorzystamy 
przyznaną dotację! 

Adam Lubiak
Starosta Wołomiński

Miasto Ząbki zostało 
ujęte na liście rekomendo-
wanej przez Fundusz Dróg 

Samorządowych, do otrzy-
mania dotacji w wysokości 
niemal 7 mln zł na przebu-

dowę gminnych dróg: ul. Si-
korskiego, Lotniczej, Szwo-
leżerów na odcinku od ul. 
Piłsudskiego do Zieleniec-
kiej. Wartość całego projektu 
to ponad 10 mln zł. 

Planowany termin za-
kończenia zadania to gru-
dzień 2021 r. 

Środki wpłyną na konto 
miasta jeszcze w tym roku. 

I.P.

Sprzeciw wobec weta
Unia Europejska doszła do porozumienia w sprawie wieloletniego budżetu UE oraz powiązania fun-
duszy europejskich z praworządnością. Rząd RP sprzeciwia się temu rozwiązaniu i zapowiada za-
blokowanie unijnego budżetu. Rada ds. Unii Europejskiej działająca przy marszałku województwa 
mazowieckiego przyjęła stanowisko negujące takie działania polskiego rządu. – Nie wystawiajcie na 
szwank dobra naszego Państwa – apelują członkowie Rady ds. Unii Europejskiej. 

Porozumienie w sprawie 
wieloletniego budżetu UE za-
kłada możliwość przycinania 
funduszy z powodu naruszeń 
praworządności. Polski Rząd 
RP grozi zawetowaniem budże-
tu, jeśli rozporządzenie wejdzie 
w życie. 

Rada ds. Unii Europejskiej 
działająca przy marszałku woje-
wództwa mazowieckiego przyj-
muje stanowisko sprzeciwiają-
ce się tym planom. Zgłoszenie 
weta w sprawie budżetu unijne-
go to działanie na własną szko-
dę, zauważa marszałek woje-
wództwa mazowieckiego Adam 
Struzik. 

– Jeśli rząd spełni swoje 
groźby o zablokowaniu budże-
tu i funduszu odbudowy, Pol-
ska może zostać bez grosza. 
A w czasie kryzysu, jaki spowo-
dowała pandemia koronawiru-
sa, pilnie potrzebne są środki nie 
tylko na walkę z COVID-19, ale 
przede wszystkim na usuwanie 

jej skutków – dodaje marszałek.
Mazowsze, podobnie jak 

inne regiony Polski i regiony 
pozostałych państw Unii Euro-
pejskiej, oczekuje terminowe-
go uruchomienia w przyszłym 
roku nowego wieloletniego bu-
dżetu oraz towarzyszącego mu 
Funduszu Odbudowy. Nie-
zbędny i pilnie potrzebny jest 
udział środków z obu tych źró-
deł w rozwoju kraju, ale przede 
wszystkim w walce ze skutkami 
pandemii. Z samego tylko Fun-
duszu Odbudowy Polska może 
otrzymać do 23 mld euro dotacji 
oraz do 34,2 mld euro pożyczek. 

Nasza Rada ds. Unii Euro-
pejskiej z niepokojem patrzy 
na zapowiedzi polskiego rządu. 
Podkreśla, że wszystkie dzia-
łania władz powinny być pod-
porządkowane pomocy przed-
siębiorcom, wytwórcom dóbr 
publicznych, mieszkańcom re-
gionów i społeczeństwu obywa-
telskiemu, dla których wsparcie 

unijne ma ogromne znaczenie. 
Zaznacza również, że ponad 70 
proc. obywateli Polski popie-
ra związek między przestrzega-
niem praworządności a płatno-
ściami z funduszy unijnych. 

Za takim rozwiązaniem 
opowiadają się również wszyst-
kie kraje członkowskie oprócz 
Polski i Węgier. 

– Weto stanowiłoby wypo-
wiedzenie solidarności z kra-
jami, dzięki którym Polska się 
rozwija – zaznacza Olgierd Łu-
kaszewicz, założyciel Fundacji 
My Obywatele UE. 

–  Zapowiedziane przez 
premiera odrzucenie mecha-
nizmów, które wiążą korzysta-
nie z funduszy unijnych z pra-
worządnością, jest nie tylko 
pomysłem samobójczym, ale 
wręcz samowolą rządzących, 
ponieważ Polacy nie chcą być 
poza prawem Unii. 

(dokończenie na str. 4)



2  ← 22(360)  3 grudnia 2020  →  GAZETA BEZPŁATNA

WYDARZENIA • OPINIE • UWAGI • REKLAMA    TEL. 793 10 36 35

Piotr Uściński  - Prosto z Sejmu

Zapraszamy do Biura Posła Piotra Uścińskiego 
w Wołominie ul. Ogrodowa 14, 

Ząbki ul. Wojska Polskiego 1, II piętro. 
Tel. 731 970 077, 

a także do Mobilnego Biura 
Posła Piotra Uścińskiego, 

które może dojechać wszędzie, gdzie jest potrzebne 
(na terenie powiatów podwarszawskich) 

tel.: +48 731 97 00 77,  
email: biuro@uscinski.pl

Kto i po co walczy z policją?

Przez wiele lat wyda-
wało się, że walki z poli-
cją to domena pseudokibi-
ców. Obrazki telewizyjne, 
na których widać kamienie 
lecące na policjantów od-
powiadających polewacz-
kami lub gazem łzawiącym 
kojarzyły się z zamieszka-
mi po meczach. Od czasu 
do czasu trafiali się prowo-
katorzy, którzy wywoływali 
takie zamieszki także pod-
czas innych wydarzeń, na-
wet patriotycznych. Jako 
społeczeństwo nigdy nie 
popieraliśmy takich dzia-
łań. Kluby piłkarskie odci-
nały się od pseudokibiców, 
podobnie organizatorzy np. 
Marszy Niepodległości po-
tępiali chuligańskie wybry-
ki i współpracowali z poli-
cją, aby ustalić tożsamość 
i zatrzymać sprawców za-
mieszek. Z drugiej strony 
przestępcy uczestniczący 
w zamieszkach i atakują-
cy policjantów starali się 
uniknąć odpowiedzialno-
ści, unikali kamer, ukrywa-
li twarze, zmieniali ubrania 
po zamieszkach, aby nikt 
ich nie rozpoznał. 

Dziś jest inaczej. W 
wojnę z policją zaangażo-
wali się bowiem aktywiści 
lewicowi, organizacje pro-
aborcyjne i związane z ide-
ologią gender. Wspierają 
ich politycy lewicowo-libe-
ralni. Co więcej nawet po-
słowie czynnie angażują się 
w walkę z policją używając 
legitymacji poselskiej jako 
oręża. Dziś nie ukrywają 

oni swojej tożsamości, sami 
nagrywają i udostępniają w 
sieci swoje wyczyny. Rzuca-
jąc kamieniami w policjan-
tów czy przepychając się z 
nimi nie stronią od odpo-
wiedzialności. Jakoby sami 
wpychają się w ręce poli-
cjantów oczekując pałowa-
nia, gazu, aresztowania itd. 
Dlaczego? Nie mogę oprzeć 
się wrażeniu, że chcą być 
ofiarami. Ich ataki na poli-
cjantów są prowokacją do 
tego, aby mogli podawać się 
za prześladowanych. Oczy-
wiście zależy im na tym, aby 
pokazywały to media, aby 
było jak najwięcej obrazków 
z walk, no i oczywiście chcą, 
aby te wydarzenia były re-
lacjonowane za granicą. Ich 
działania wyglądają na za-
planowane ze szczegółami. 
W moim przekonaniu gło-
śne ostatnio zatrzymanie 
dziennikarki, która fizycz-
nie atakowała policjantów, 
wynikało właśnie z pomysłu 
lewicowców na to, aby po-
kazać obrazek z Polski, aby 
poszedł news, że policja za-
trzymała dziennikarza.

Po co to wszystko? Po 
co zaplanowane psucie wi-
zerunku Polski i wspiera-
nie polityki obcych państw 
skierowanej przeciwko Pol-
sce? Tak, bo przecież widać, 
że to wszystko co się dzie-
je na ulicach ma służyć in-
nym do odebrania Polsce 
funduszy unijnych, ma słu-
żyć obaleniu Rządu i zastą-
pienia go służalczym wasa-
lem innych państw.

Nie ma wątpliwości, że 
to, co obserwujemy na uli-
cach polskich miast, jest 
sterowane i finansowane 
z zagranicy. Miejmy tego 
świadomość i starajmy się 
rozważnie walczyć o Polskę! 
Jeszcze Polska nie zginęła, 
póki my żyjemy!

Piotr Uściński
Poseł na Sejm RP

Do szpitala w Wołomi-
nie trafił nowoczesny sprzęt 
medyczny zakupiony ze środ-
ków Fundacji PZU. Jest to od-
powiedź na apel Adama Lubia-
ka – Starosty Wołomińskiego, 
o wsparcie funkcjonowania po-
wiatowej placówki, w związku 
z koniecznością zapewnienia 
miejsca do leczenia pacjentów 
zakażonych koronawirusem 
COVID-19.

Zgodnie z wnioskiem przy-
gotowanym przez Wydział 
Ochrony Zdrowia i Polityki 
Społecznej Starostwa Powiato-
wego w Wołominie, do Szpita-
la trafiły: 4 Elektrokardiografy 

(EKG), mobilna lampa zabie-
gowa, 2 cystoskopy, 2 ssaki elek-
tryczne, wielofunkcyjny wózek. 

Nowe urządzenia zapewnią 
sprawniejszą opiekę nad pacjen-
tami i ułatwią pracę kadry me-
dycznej.

– Dziękuję Fundacji PZU 
za pozytywne rozpatrzenie na-
szego wniosku oraz pracowni-
kom Wydziału Ochrony Zdro-
wia i Polityki Społecznej, którzy 
profesjonalnie przygotowali 
dokumentację i sprawnie prze-
prowadzili przetarg – powie-
dział starosta Adam Lubiak. 

Pozyskany sprzęt wyko-
rzystywany jest na oddzia-

Wsparcie dla szpitala

TRANSPORT I SPRZEDAŻ TRANSPORT I SPRZEDAŻ 
MATERIAŁÓW BUDOWLANYCH I OGRODNICZYCHMATERIAŁÓW BUDOWLANYCH I OGRODNICZYCH 

sól drogowa workowana i luzem
pospółka, żwir, piasek, gruz, tłuczeń, cement, wapno, węgiel, 

ziemia ogrodnicza, torf, kora sosnowa. 
Sprzątanie i utwardzanie terenu, kopanie stawów, rozbiórki, itp.

Wynajem transportu od 1 - 30 ton.
 Leśniakowizna ul. Kasprzykiewicza 92

Kobyłka, ul. Nadarzyńska 143
(22) 7878007, 696066033

www.budamrek.pl

OCIEPLENIA  ·  IZOLACJE  ·  ELEWACJE

Adam Lubiak, starosta wo-
łomiński, 24 listopada podpisał 
z wicewojewodą mazowieckim 
Arturem Standowiczem umowę 
na dofinansowanie przebudowy 

mostu w Zawadach na drodze 
powiatowej Nr 4306W w gminie 
Radzymin, 70% wartości inwe-
stycji pochodzi ze środków Fun-
duszu Dróg Samorządowych.

Już następnego dnia wpro-
wadzony został wykonawca 
na teren budowy, w związku z 
czym została wprowadzona cza-
sowa organizacja ruchu.

Tylko w tym roku Powiat 
otrzymał ponad 26 mln zło-
tych na realizację 3 inwestycji 
drogowych.

Przebudowa mostu w Zawadach

Tymczasowa organizacja ruchu

le dla pacjentów zakażonych 
COVID-19, który zgodnie 
z decyzją Wojewody został 
utworzony w Szpitalu Matki 

Bożej Nieustającej Pomocy w 
Wołominie. Oddział dyspo-
nuje 60 łóżkami oraz 12 respi-
ratorami. 
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NIEDZIELE HANDLOWE:

6, 13, 20.12.2020 czynne w godz. 10.00 - 15.00

W NIEDZIELE HANDLOWE

RABAT - 10%
przy zakupie powyżej 100 złDOM

DOBRYCH
MAREK

DOM HANDLOWY MODUS
odzież - obuwie

Wołomin, ul. Kościelna 3

przy 
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REALIZUJEMY
INDYWIDUALNE

 ZAMÓWIENIA

ŁÓŻKA   MATERACE   SZAFY   KOMODY
BIURKA   WITRYNY   STOŁY   KRZESŁA

MŁODZIEŻOWE   ZESTAWY   I INNE

tel. 22 815 35 98
tel. 501 040 501
meble@meblesosnowe.eu

Warszawa, ul. Płowiecka 25

WWW.MEBLESOSNOWE.EU

Mówiąc o meblach tapice-
rowanych najczęściej mamy na 
myśli sofy, fotele, wersalki lub 
krzesła. Okazuje się jednak, że 
coraz większą popularnością 
cieszą się także łóżka tapicero-
wane. Dlaczego? 

Zapewne wynika to z faktu, 
że pasują one do pomieszcze-
nia niezależnie od stylu aranża-
cji. Ponadto łóżko tapicerowa-
ne powoduje, że wnętrze staje 
się bardziej przytulne. Nie moż-
na także zapomnieć o wyjątko-
wej funkcjonalności łóżek tapi-
cerowanych. 

Warto pamiętać, że w łóż-
ku spędzamy nawet 30% nasze-
go życia. To tylko pokazuje, jak 
istotny jest wybór dobrego łóż-
ka do sypialni. Na pewno ku-
pując je warto zainwestować w 
estetyczną, ale i wygodną kon-
strukcję.

Dlaczego warto kupić 
łóżko tapicerowane?

Rozważając zakup łóżka ta-
picerowanego trzeba podkreślić, 
że jest ono bardzo uniwersalnym 
elementem wyposażenia. Ide-
alnie pasuje nie tylko do sypial-
ni dorosłych, ale także do poko-
ju młodzieżowego i dziecięcego. 
Tak naprawdę obok kształtu klu-
czowe znaczenie w kontekście 
jego wyglądu ma odpowied-
ni dobór materiału obiciowego. 
Warto zaznaczyć, że nie musi 
to być tylko tkanina. Łóżka ta-
picerowane występują również 
w wersji z ekoskóry oraz skóry 
naturalnej. Miękkie obicie ma 
szczególnie duże znaczenie w 
pokoju dziecięcym. Jest ono po 
prostu bardziej bezpieczne od 
tradycyjnego stelaża z płyty lub 
drewna. Mając łóżko tapicero-
wane w pokoju dziecięcym mi-
nimalizujemy ryzyko przykrej 

kontuzji na przykład po uderze-
niu w kant mebla.

Wspominaliśmy na począt-
ku, że łóżka tapicerowane mają 
duży wpływ na wystrój dane-
go pomieszczenia. Żywa i kolo-
rowa tapicerka sprawia, że po-
kój dziecięcy staje się bardziej 
radosny. W przypadku sypialni 
dla rodziców można zastosować 
bardziej stonowaną kolorystykę, 
która będzie się wpisywać w de-
sign całego pomieszczenia. Dzię-
ki bogatej palecie kolorów mamy 
pewność, że uda nam się dobrać 
łóżko idealnie dopasowane do 
potrzeb.

Czy łatwo jest utrzymać 
łóżko tapicerowane w 

czystości?
Wiele osób jako wadę łóżka 

tapicerowanego podaje trudność 
w jego czyszczeniu. 

Nie jest to zgodne z rze-
czywistością. Obecnie pro-
dukowane tkaniny są łatwe w 
czyszczeniu i mają właściwości 
hydrofobowe. Można je czyścić i 
prać, co znacznie ułatwia utrzy-
manie łóżka w idealnym stanie. 
Podobnie jest w przypadku łóż-
ka pokrytego skórą naturalną 
lub ekoskórą. 

W przypadku ekoskóry naj-
lepsza jest po prostu woda z sza-
rym mydłem. Skóra naturalna 
wymaga impregnacji dzięki cze-
mu trudniej chłonie wszelkie 
plamy. Do jej czyszczenia wyma-
gane są dedykowane preparaty.

Czy łóżko tapicerowane 
jest wygodne?

Wygoda łóżka zależy w du-
żej mierze od materaca. 

Ale łóżka tapicerowane mają 
pewną przewagę nad tradycyjny-
mi formami. Chodzi oczywiście 
o tapicerowany zagłówek. Może 
on być dodatkowo wypełnio-
ny pianką, dzięki czemu stanowi 
bardzo komfortowe oparcie. Na-
wet bez konieczności podkłada-
nia poduchy. W przypadku łóżka 
z drewna czy z płyty zagłówki nie 
są już tak komfortowe.

Z pewnością zakup łóżka ta-
picerowanego jest dobrym po-
mysłem. Jest to ciekawa alterna-
tywa dla tradycyjnych łóżek. Bez 
wątpienia stylistyka sypialni, wy-
posażonej w taki mebel, zyska 
wiele na swojej estetyce. Jedno-
cześnie kupując łóżko tapicero-
wane mamy pewność, że oprócz 
efektownego wyglądu, zapewni 
nam wygodę oraz komfortowy 
wypoczynek.

Zalety łóżek 
tapicerowanych

Zmarł Prałat Kamiński

Sprzeciw wobec weta

Dodatkowe środki na edukację

Członkowie Rady ds. Unii 
Europejskiej działającej przy 
marszałku województwa ma-
zowieckiego zaznaczają, że ta-
kim zachowaniem polski rząd 
przekreśla szansę na realną i 
znaczącą pomoc finansową dla 
Polski. – Nie wiemy, czy rząd 
Polski posunie się aż tak dale-
ko. Byłoby to działanie samo-
bójcze, godzące we własnych 

obywateli. Rząd nie powinien 
w taki sposób i w takim stopniu 
szermować interesów Polaków 
i polskiej gospodarki. Powin-
niśmy współpracować z inny-
mi państwami członkowskimi 
– podkreśla Jan Truszczyński, 
członek Team Europe Zespo-
łu Ekspertów ds. Europejskich i 
Mazowieckiej Rady Społecznej 
ds. Unii Europejskiej. 

Dążąc do utrzymania się 
przy władzy, a sprzeciwiając się 

powiązaniu budżetu z prawo-
rządnością, rząd wykazuje za-
miar jej łamania. 

Rada apeluje więc o zacho-
wania zgodne z dobrem pań-
stwa i jego obywateli. 

Krzysztof Strzałkowski
Radny Sejmiku Województwa 

Mazowieckiego
Przewodniczący klubu 

radnych Koalicji 
Obywatelskiej

(dokończenie ze str. 1)

Ksiądz Józef urodził się 16 marca 1934 
roku w Kamińskich Cioskach. Pochodził z Pa-
rafii Przemienienia Pańskiego w Poświętnem 
(Diecezja Łomżyńska).

Święcenia kapłańskie przyjął z rąk kardy-
nała Stefana Wyszyńskiego 2 sierpnia 1959 
roku.

Jako wikariusz pracował w parafiach: św. 
Mikołaja Bp. w Grójcu (1959-1961; AW), św. 
Teresy od Dzieciątka Jezus w Otwocku-Świ-
drze (1961-1963), św. Wawrzyńca DM (1963-
1965; DŁ), Bożego Ciała w Warszawie na Ka-
mionku (1965-1972; od kwietnia do grudnia 
1970 roku pełnił w niej funkcję administrato-
ra).

W listopadzie 1972 roku jako proboszcz ob-
jął Parafię św. Andrzeja Apostoła w Brzozowie 
(DŁ). Po 13 latach został skierowany do Woło-
mina – jako wikariusz Parafii MB Częstochow-
skiej (15.06.1985-01.09.1986) był jednocze-
śnie delegowany do tworzenia nowego ośrodka 
duszpasterskiego w Wołominie.

1 września 1986 roku odebrał nominację na 
proboszcza Parafii MB Królowej Polski w Wo-
łominie. Organizował jej struktury, wybudował 
świątynię parafialną i plebanię. Jako proboszcz 
posługiwał wspólnocie wiernych do 15 lipca 
2012 roku – po przejściu na emeryturę pozostał 
w Parafii jako rezydent. W sumie posługiwał w 
Wołominie ponad 35 lat.

W strukturach Diecezji Warszawsko-Pra-
skiej śp. Ksiądz Prałat był członkiem (z wyboru) 
w Radzie Kapłańskiej (1992-1997) oraz dzieka-
nem Dekanatu Wołomińskiego (1999-2009).

Biskup Kazimierz Romaniuk powołał go 
w skład Kapituły Kolegiackiej najpierw jako 
kanonika honorowego (1992), a następnie 
podniósł do godności kanonika gremialnego 
(1997). 

W Uroczystość Bożego Narodzenia 1999 
roku został przeniesiony jako kanonik gre-
mialny do Kapituły Katedralnej. 15 września 
2011 roku został także mianowany przez Sto-
licę Apostolską Kapelanem honorowym Jego 
Świątobliwości.

Uroczystości pogrzebowe odbędą się w 
Parafii MB Królowej Polski w Wołominie 
(ul. Kurkowa 35). 

W niedzielę, 29 listopada 2020 roku, w godzinach porannych (9.20) w Hospicjum Księży Orionistów 
w Wołominie, w wieku 86 lat, w 62. roku kapłaństwa, zmarł ś.p. ks. prał. Józef Kamiński, organizator, 
pierwszy proboszcz, budowniczy świątyni i plebanii Parafii MB Królowej Polski.

W najbliższych dniach 
Ministerstwo Edukacji Naro-
dowej przekaże na rzecz Po-
wiatu Wołomińskiego ponad 
1 mln zł dodatkowej subwencji 
oświatowej, na którą złoży się 
250 tys. zł na dofinansowanie 
sprzętu do zdalnego nauczania 
dla nauczycieli, czyli tzw. Bon 
dla nauczycieli. 

Nauczyciele do 7 grudnia 
mogą składać wnioski w swojej 
szkole.

857 tys. zł – to dodatkowe 
środki pozyskane w związku z 
realizacją zwiększonych zadań 
szkolnych i pozaszkolnych w 
2020 roku.

Dodatkowe środki Staro-
stwo przeznaczy na wyposa-
żenie szkół i placówek oświa-
towych w niezbędny sprzęt i 
pomoce dydaktyczne m.in.: 
laptopy, tablety, mobilny dostęp 
do internetu.

– Pragnę podziękować 
pracownikom Wydziału Edu-
kacji i Kultury oraz nauczy-
cielkom i nauczycielom za za-
angażowanie w tym trudnym 
czasie pandemii koronawiru-
sa. Nowy sprzęt przeznaczony 
dla Was i uczniów na pewno 
ułatwi prowadzenie zajęć 
lekcyjnych – napisał starosta 
Adam Lubiak na portalu spo-
łecznościowym. 
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Powstała alejka spacerowa 
o nawierzchni mineralno-ży-
wicznej, schody ażurowe z wej-
ściem od strony Lipowej oraz 
trybunka od strony targowi-
ska. Skarpa została oświetlona 
– zamontowano oprawy LED w 
gruncie, a także pionowe słupki 
podświetlające zarówno scho-
dy, jak i okazałe dęby – pomni-
ki przyrody. Ponadto pojawiły 
się nowe elementy małej archi-
tektury: ławki parkowe, kosze 
na odpady, stojaki rowerowe 
oraz budki lęgowe i karmni-
ki dla ptaków. Są też dom-
ki stanowiące schronienie dla 
owadów. W końcowym eta-
pie wykonano prace związane 
z zaprojektowaną zielenią oraz 
pielęgnacją dębów.

Nastąpił ostateczny odbiór 
inwestycji, która zupełnie zmie-
niła ten obszar, tworząc kolej-
ne miejsce wypoczynkowo-pa-
miątkowe na mapie miasta.

Obecny wygląd skarpy nie 
jest docelowy. Projekt powstał 
w poprzedniej kadencji samo-
rządu, który podpisał umo-
wę na dofinansowanie tego 
zadania. Niestety, projektant 
nie wziął pod uwagę specyfi-
ki tego terenu oraz warunków 
i czynników z tym związanych, 
które mogły mieć zasadniczy 
wpływ na realizację zadania, 
jak też późniejsze bezpieczeń-
stwo użytkowania skarpy. Nie 
przeprowadzono żadnych ba-
dań geologicznych skarpy. Wy-
konano jedynie bardzo płytkie 
badania odkrywkowe, co nie 
dawało jednoznacznej odpo-
wiedzi na pytanie, czy skarpa 
po wykonanej rewitalizacji na-
dal będzie stabilna.

Dlatego już na początku 
inwestycji pojawiły się pierw-
sze problemy oraz ryzyko, że 
zaprojektowane rozwiązania, z 

Bezpieczeństwo jest bar-
dzo istotne - nie można na 
tym oszczędzać. W Kobyłce 
mieszkańcy muszą mieć po-
czucie, że jest to miejsce, w 
którym minimalizuje się za-
grożenia. Tym bardziej, że w 
mieście jest bardzo wiele ro-
dzin z dziećmi, które często 
wybierają je jako miejsce do 
życia właśnie z powodu po-
czucia, że ich dzieci będą tu 
bezpieczniejsze niż w du-
żym mieście. Władze mia-
sta chcą tym oczekiwaniom 
sprostać i podejmują róż-

ne działania w tym zakresie. 
Oświetlenie to kolejny krok, 
a pierwszym była instala-
cja monitoringu w ubiegłym 
roku. System początkowo 
składał się z 10 kamer, zain-
stalowanych w najbardziej 
newralgicznych lokalizacjach, 
a od początku miasto zapo-
wiadało jego rozszerzanie. 

W tej chwili dodatkowo 
zostało zainstalowanych 17 
rejestratorów lokalnych, usy-
tuowanych na terenie parkin-
gów przy ul. Nadarzyn i przy 
ul. Napoleona. W 2021 roku 

zainstalowane zostaną kolej-
ne, w okolicach przyszłego 
parkingu przy stacji PKP Ko-
byłka.

– Cieszę się, że krok po 
kroku zmierzamy konse-
kwentnie w wytyczonym kie-
runku i że podpisanie umowy 
doszło do skutku – Kobył-
ka naprawdę potrzebowała 
lepszego oświetlenia – mówi 
burmistrz Edyta Zbieć.

Wymiana około 3000 
punktów świetlnych w Kobył-
ce nastąpi do lipca 2021 r.

Podczas ostatniej sesji 
(23  listopada) Rada Miasta 
Kobyłka przegłosowała pro-
pozycję podwyższenia sta-
wek podatku od nieruchomo-
ści na rok 2021 o 10%. Stawki 
podatku od nieruchomości w 
Kobyłce od 2013 roku są na 
niezmienionym poziomie. To 
oznacza, iż mimo corocznej 
waloryzacji stawek podatków 
lokalnych, w mieście nie były 
one waloryzowane. 

Kobyłka miała więc naj-
niższe lub prawie najniższe 
podatki w powiecie, znacz-
nie niższe od maksymalnych 
możliwych.

Dla przykładu w 2020 
roku:
- w Kobyłce 0,81 zł za metr 

kwadratowy od gruntów 

związanych z prowadze-
niem działalności gospo-
darczej, a w Radzyminie 
0,95 zł; 

- w Kobyłce od budynków 
związanych z działalnością 
gospodarczą za metr kwa-
dratowy 19,67 zł, a w Zie-
lonce 22,99 zł; 

- w Kobyłce od budynków 
pozostałych 6,85 zł za metr 
kwadratowy – a 8 zł w Ra-
dzyminie, czy 7,70 zł w 
Markach i 7,93 zł w Zie-
lonce.

Podwyższenie podatku o 
10% nie stanowi dużego ob-
ciążenia finansowego dla 
przeciętnego gospodarstwa 
domowego. 

Dla przykładu: mieszka-
nie 80 m – to wzrost 5,60 zł, 

ogródek 130 m - 6,50 zł, śred-
ni wzrost przy segmencie to 
ok. 12-15 zł w skali roku – a 
jak widać, takich budynków 
jest w Kobyłce coraz więcej.

Z kolei dla miasta to cał-
kiem spory wpływ. 

Wzrost o 10% przełoży 
się na większy wpływ z tytu-
łu podatków o ok. 880 tys. zł. 

To w sytuacji miasta (gdy 
pieniędzy stale w budżecie 
brakuje, a bardzo dużo jest ko-
niecznych wydatków inwesty-
cyjnych w postaci remontów 
czy budowy dróg, oświetle-
nia, kanalizacji) daje możli-
wość zapewnienia mieszkań-
com jednej, czy dwóch ulic 
bardziej komfortowych wa-
runków życia.

Lampy ledowe 
w Kobyłce 

Podatek od nieruchomości 
wyższy o 10% 

Zagospodarowanie skarpy 
dobiegło końca 

Wykonawca zakończył prace na skarpie przy Urzędzie Miasta Zielonka. Zagospodarowanie tego 
terenu odbyło się w ramach realizacji projektu z dofinansowaniem unijnym. Zostało rozebrane 
ogrodzenie placu budowy i każdy może swobodnie wejść na wzgórze przy urzędzie. Na efekty re-
witalizacji trzeba będzie jednak poczekać do wiosny, kiedy wszystkie rośliny rozkwitną.

intensywną ingerencją w grunt, 
mogą wpłynąć negatywnie na 
sąsiadujący ze skarpą budynek 
użyteczności publicznej, tj. bu-
dynek urzędu miasta.

Przeprowadzono dodat-
kowe specjalistyczne badania 
i analizy geologiczne, których 
niestety zabrakło na etapie pro-
jektowania. Wykazały one, że 
konieczne jest wprowadzenie 
kilku istotnych zmian do pro-
jektu, adekwatnych do wyma-
gającego terenu skarpy.

– Cała ta sytuacja wpłynę-
ła na termin wykonania inwe-
stycji, musieliśmy go przedłu-
żyć o trzy miesiące aneksując 
umowę. Zostaliśmy zmusze-
ni do zmiany zakresu projek-
tu poprzez ograniczenie nie-
których elementów, zastępując 
je zupełnie innymi. Aktual-
nie jesteśmy w okresie późno-
jesiennym. Nie jest to najlep-
szy moment na dokonywanie 
nasadzeń niektórych roślin, 
szczególnie krzewów ozdob-
nych. Jest zbyt duże ryzyko, że 
nie przyjmą się i zakupione sa-
dzonki trzeba będzie wyrzucić. 

Dlatego, zapobiegając marno-
trawieniu środków z budżetu 
miasta, część nasadzeń zosta-
nie wykonana wiosną przyszłe-
go roku. W szczególności uzu-
pełnienia nasadzeń krzewów i 
kwiatów dotyczą obszaru, któ-
ry jest widoczny od strony ulicy 
Lipowej – informuje burmistrz 
Kamil Michał Iwandowski.

– Inwestycja ta pokazała, 
że należy z rozwagą podcho-
dzić do wszelkich inwestycji, 
przede wszystkim przewidywać 
jej skutki i ryzyko związane z 
bezpieczeństwem wykonanych 
prac. Niestety, tego zabrakło 
przy projektowaniu, co mogło 
zakończyć się nawet osunięciem 
skarpy i drzew, w tym tak cen-
nych pomników przyrody. Jed-
nak udało nam się pokonać te 
trudności, wprowadzając ta-
kie rozwiązania, które nie tylko 
w znacznej mierze zachowują 
pierwotny zamysł zagospoda-
rowania, ale przede wszystkim 
będą służyć bezpieczeństwu ko-
rzystania mieszkańcom z tego 
zielonego terenu – zapewnia 
burmistrz Zielonki.

Burmistrz Miasta Kobyłka Edyta Zbieć podpisała 18 listopada umowę z firmą Eltast z Rado-
mia, która wykona modernizację oświetlenia ulicznego w Kobyłce - wszystkie stare „sodowe” 
lampy uliczne zostaną wymienione na nowe ledowe. Dzięki wymianie lamp na ledowe zdecy-
dowanie polepszy się jakość oświetlenia ulicznego, będzie jaśniej, a tym samym bezpieczniej.
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Umów wizytę w urzędzie 
skarbowym!

•	 Wybierz termin dogodny dla 
siebie

•	 Bez kolejek i straty czasu - to 
my będziemy czekać na Cie-
bie.

Każdy może umówić wi-
zytę w dogodnym dla siebie 
terminie przez Internet, telefon 
lub osobiście w urzędzie.

Usługa „Umów wizytę w 
urzędzie skarbowym” jest do-

stępna poprzez stronę interne-
tową urzędu skarbowego, izby 
administracji skarbowej, a także 
poprzez strony www.podatki.
gov.pl oraz wizyta.podatki.gov.
pl.

Po wejściu na wybraną 
stronę, należy postępować 
zgodnie z zamieszczoną tam 
instrukcją, tj.:
1. wybrać właściwy urząd i 

sprawę, którą chcemy zała-
twić,

2. datę i godzinę wizyty,
3. podać swoje dane.

Na wskazany przez nas ad-
res e-mail otrzymamy potwier-
dzenie wizyty z podaną datą, 
godziną oraz numerem pokoju/
stanowiska, w którym będzie na 
nas czekał pracownik urzędu.

Wizytę można też umó-
wić  telefonicznie. Wykaz nu-
merów telefonów, pod który-
mi będzie można skorzystać z 
nowej usługi, znajdą Państwo 
na stronach internetowych 
poszczególnych urzędów skar-
bowych pod adresem: www.
mazowieckie.kas.gov.pl.

Z umówionej wizyty moż-
na zrezygnować dzwoniąc na 
numer wskazany na stronie 
urzędu skarbowego – dzięki 
temu zwolniony termin wizy-
ty może zostać wykorzystany 
przez inną osobę.

Wprowadzona usługa ma   
zapewnić naszym klientom nie 
tylko większy komfort załatwia-
nia spraw, ale i bezpieczeństwo.

Podczas planowania zmian 
założenie było takie, że drzewa 
mają pozostać, przestrzeń ta ma 
zachować naturalny klimat, a 
wprowadzone nowe elementy 
mają wkomponować się w park.

Przeprowadzona inwenta-
ryzacja drzewostanu na tere-
nie Parku Dębinki pokazała, że 
obecnie znajduje się tam 1200 
drzew. Opracowana koncepcja 
przewiduje wycięcie około 3 % 
drzew: są to drzewa zamierają-
ce, martwe, obce gatunki. Dęby 
pozostaną.

– Chcemy zaznaczyć, że 
nie zamierzamy wprowadzać 
żadnych budowli i urządzeń 
w  przestrzenie zadrzewione. 

Wykonamy nowy plac zabaw 
w miejscu starego, nowy mo-
stek w miejscu obecnego, nowy 
budynek w miejscu starego ba-
raku oraz plac z tężnią w miej-
scu kortów. Poprawimy estety-
kę wejść do parku. Co najmniej 
97% drzew w parku zostanie – 
zapewnia burmistrz Kamil Mi-
chał Iwandowski.

W miejscu kortów pozosta-
nie przestrzeń niezadrzewiona. 
To właśnie tutaj powstanie stre-
fa relaksu z tężnią, licznymi ław-
kami, pergolami, hamakami i 
trawnikiem do letnich pikników. 
Pojawią się też kurtyny wodne.

Wokół starego, drewnia-
nego baraku jest również prze-

strzeń niezadrzewiona. Barak 
zastąpi nowy budynek z salą 
wielofunkcyjną oraz częścią ka-
wiarnianą.

Plac zabaw. Tutaj także 
jest przestrzeń, na której nie 
ma drzew. Nowy plac nie spo-
woduje wycinki. Większe ele-
menty jego wyposażenia zo-
staną wkomponowane właśnie 
w te niezadrzewione miejsca, 
a  mniejsze urządzenia pomię-
dzy drzewami.

Wejścia do parku, jedno 
od skrzyżowania ul. Lipowej i 
Abramskiego, drugie od strony 
stacji PKP. Poprawiona zosta-
nie ich estetyka.

Park Dębinki w nowej odsłonie 
Zaprezentowana koncepcja nowego zagospodarowania Parku Dębinki spotkała się na ogół z po-
zytywnym odbiorem mieszkańców Zielonki. Przedstawiona wizja wzbudziła u niektórych oba-
wy, że nowe zagospodarowanie spowoduje wycięcie większości drzew. Pojawił się komentarz, że 
nawet 70% drzew zniknie z parku. Władze miasta dementują te pogłoski jako nieprawdziwe. 

Konkurs Warszawska Syrenka
Konkurs  po raz pierwszy został przeprowadzo-
ny online. 
Do etapu eliminacji dzielnicowych w Remberto-
wie zgłoszono 10 uczestników. 
Komisja wysłuchała i obejrzała nagrane prezen-
tacje i wybrała uczniów, którzy będą reprezento-
wać dzielnicę Rembertów w warszawskim finale:
- w kategorii klas 0-III Gabrysia Ślebzak SP 376, 
- w kategorii kl. IV-VIII Kacper Mućko, Dom 

Kultury „Wygoda”.
Komisja przyznała też specjalne wyróżnienie 
dla 6-letniego Franka Szymczuka za interpretację utworu i ogólny wyraz artystyczny podczas 
występu w eliminacjach dzielnicowych. 
GRATULUJEMY 

OBWIESZCZENIE
STAROSTY WOŁOMIŃSKIEGO

Zgodnie z art. 11f ust. 3 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczególnych zasadach przygo-
towania i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych (Dz. U. z 2020 r. poz. 1363, ze zm.)  

Starosta Wołomiński
zawiadamia

o wydaniu w dniu 12 listopada 2020 roku dla Burmistrza Radzymina, reprezento-
wanego przez pełnomocnika Pana Macieja Białoszewskiego, decyzji Nr 40pz/2020 znak: 
WAB.6740.14.25.2020, opatrzonej rygorem natychmiastowej wykonalności, o  zezwoleniu 
na realizację inwestycji drogowej, pod nazwą: „Rozbudowa drogi gminnej ul. Myśliw-
skiej w  miejscowości Stary Dybów na odcinku od skrzyżowania z ul. Napoleońską 
do skrzyżowania z ul. Zwycięską II”, gmina Radzymin, powiat wołomiński.

Działki usytuowania obiektu:
•	 w projektowanym pasie drogowym, do przejęcia pod inwestycję w części (tłustym dru-

kiem – numery działek w projektowanym pasie drogowym przeznaczone do przejęcia 
pod inwestycję na rzecz Gminy Radzymin, w nawiasach – numery działek po podziale):
−	ew. nr: 204/1 (204/10, 204/11), 204/5 (204/14, 204/15), 204/6 (204/16, 204/17), 204/7 

(204/18, 204/19), 204/3 (204/12, 204/13), 206/7 (206/9, 206/10), 233/13 (233/24, 
233/25), 233/1 (233/16, 233/17), 233/5 (233/20, 233/21), 233/7 (233/22, 233/23), 233/3 
(233/18, 233/19) w obrębie 0006 – Stary Dybów, jednostka ew. 143409_5 – Radzymin 
– obszar wiejski,

•	 w projektowanym pasie drogowym, do przejęcia pod inwestycję na rzecz Gminy Radzy-
min w całości:
−	ew. nr: 205 w obrębie 0006 – Stary Dybów, jednostka ew. 143409_5 – Radzymin – ob-

szar wiejski,
•	 w projektowanym pasie drogowym, będące własnością Gminy Radzymin niepodlegające 

przejęciu (tłustym drukiem – numery działek w projektowanym pasie drogowym, w na-
wiasach - numery działek po podziale):
−	ew. nr: 234 (234/4, 234/5) w obrębie 0006 – Stary Dybów, jednostka ew. 143409_5 – Ra-

dzymin – obszar wiejski.

Działki przeznaczone pod budowę lub przebudowę: innych dróg publicznych, sieci 
uzbrojenia terenu, zjazdów oraz rozbiórkę obiektów nieprzewidzianych do dalszego użyt-
kowania, niewchodzące w skład projektowanego pasa drogowego (tłustym drukiem – nu-
mery działek przeznaczone pod budowę lub przebudowę sieci uzbrojenia terenu, innych 
dróg publicznych, zjazdów oraz rozbiórkę obiektów  nieprzewidzianych do dalszego użyt-
kowania, w nawiasach – numery działek po podziale):
−	ew. nr: 204/1 (204/10, 204/11), 204/5 (204/14, 204/15), 204/6 (204/16, 204/17), 204/7 

(204/18, 204/19), 204/3 (204/12, 204/13), 206/7 (206/9, 206/10), 233/13 (233/24, 
233/25), 233/1 (233/16, 233/17), 233/5 (233/20, 233/21), 233/7 (233/22, 233/23), 233/3 
(233/18, 233/19), 234 (234/4, 234/5), 192, 206/8, 206/4, 206/6, 202/2 w obrębie 0006 – 
Stary Dybów, jednostka ew. 143409_5 – Radzymin – obszar wiejski.

Od decyzji przysługuje odwołanie do Wojewody Mazowieckiego za pośrednictwem organu 
wydającego decyzję - Starosty Wołomińskiego, 05-200 Wołomin, ul. Prądzyńskiego 3, w terminie 
14 dni od dnia uznania obwieszczenia za doręczone w trybie art. 49  ustawy z dnia 14 czerwca 
1960 r. - Kodeks postępowania administracyjnego (Dz. U. z 2020 r. poz. 256, ze zm.).

Z treścią decyzji można zapoznać się w Starostwie Powiatowym w Wołominie ul. Prądzyń-
skiego 3, Wydział Budownictwa, (po uprzednim kontakcie telefonicznym pod nr 22 346 11 07 
w godzinach przyjęć interesantów).
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WYDAWCA: AB PERFEKT
Biuro ogłoszeń:

VIDEO MAAG, Zielonka, ul. Kolejowa 28

Redakcja zastrzega sobie prawo do skracania 
tekstów i zmiany tytułów.
Materiałów nie zamówionych nie zwracamy. 
Za treść ogłoszeń nie odpowiadamy. 
Poglądy prezentowane przez autorów arty-
kułów nie muszą odzwierciedlać stanowiska 
redakcji.

PRACA

SKUP, SPRZEDAŻ

BUDOWLANE

NIERUCHOMOŚCI

DOCIEPLANIE BUDYNKÓW, SZYBKO, 
TANIO, SOLIDNIE 502-053-214 

MOTORYZACJA

MOTORYZACJA

GEODETA MAPY
Tel. 793-573-169, 501-310-258

Wołomin, ul. Ujazdowa 14
biuro@geoplan2.pl

PRZYJMĘ DO PRACY OSOBĘ 
NA STANOWISKO 
HANDLOWCA

(mile widziana praktyka)
DO PRODUKCJI CIAST

z praktyką i do przyuczenia.
TEL. 502-617-823

Zakład kamieniarski wykonuje 
nagrobki - parapety, schody. 

Wołomin. Tel. 502 472 396

Smaczne obiady domowe
Bar MIODZIO,

Tłuszcz, ul. Warszawska 3

Kupię ziemię rolną w Radzyminie 
lub okolicy tel: 797 291 567

Artystyczna oprawa obrazów 
i luster, duży wybór. 

Radzymin, ul. Jana Pawła II 41c
Tel. (22) 763 04 10

HAKI - TŁUMIKI
Sprzedaż - montaż. 

Zielonka ul. Poniatowskiego 49,
tel. 600-706-809

• Zatrudnię kierowcę w piekarni Żytnia. 
Tel. (29) 7578009

Mechanika Samochodowa
Marek Piotrowski

Zielonka, ul. Marecka 72. 
Tel. (22) 781 82 63, 603 528 562 

www.automechanik.com.pl

WYNAJEM 
KABIN W-C

TEL. 22 787 88 65
TEL. 509 277 813

USŁUGI SZKLARSKIE - 
Waldemar Pachulski
Szlifiernia szkła i luster, 

witraże, szkło hartowane 
i kominkowe.

Radzymin, ul. Jana Pawła II 41b
Tel. (22) 786 67 43 
fax (22) 763 08 07

www.szklarze.com.pl

AUTOMECHANIKA
wulkanizacja, 

wymiana opon, 
naprawy 

główne i bieżące, 
zawieszenia, 
diagnostyka 

komputerowa, 
rozrządy - hamulce - 

sprzęgła

IMPERF
Wołomin, ul Łukaszewicza 70

Tel. 601 574 274

USŁUGI

Zakład naprawy pralek i zmywarek 
automatycznych. Ireneusz Jakóbowski

Wołomin, ul Nowa 2
Tel. (22) 787 77 50, 603 116 778 

STUDNIE Paweł Folman 
Tłuszcz - ul. Kolejowa 4

pawelfolman@interia.pl
tel. 604211417

TARTAKTARTAK
Nadma, Jaworówka 44

Tel. 514 202 038, 882 840 184
Drewno opałowe, kominkowe, 

brykiet, pelet. 
Tarcica, deska, szalówka.Transport.

www.opaltartaknadma.pl

PRODUKCJA I SPRZEDAŻ

05-091 Ząbki
ul. Langiewicza 7A

tel./fax: (22) 781 46 48
e-mail: 

biuro@drusiatmex.com.pl
www.drusiatmex.com.pl

Siatki produkowane są 
z drutu od 2 do 10 mm grubości 

oraz różnej wielkości oczka

Siatki metalowe:
• zgrzewane

• karbowane - tkane
• drut i pręty ciągnione 2-10 mm

Siatki ogrodzeniowe

SKLEP OGRODNICZY
www.witona.prv.pl

Radzymin
ul. Norwida 22

tel. (22) 786 52 55
fax: (22) 786 54 31

czynny: pn. - pt.: 8.00 - 18.00; 
sob. 8.00 - 16.00 

Pączek w Tłuszczu
Codziennie świeże wypieki. Pyszne torty.

Tłuszcz, ul. Warszawska 3
tel. 509 362 655 

HYDRAULIK
USŁUGI 

HYDRAULICZNO - 
GAZOWE. 
PROJEKTY

Tel. 602 724 738

stara porcelana,
kryształowe kieliszki,

antyki, meble, 
żyrandole, lampy, 

obrazy i in.

Wołomin - Słoneczna, Szosa Jadowska 50 C
tel. 669 26 11 67

Duży wybór - wciąż nowe dostawy!

Czynne: pn.,wt., czw. 9.00 - 16.00
śr., pt. 10.00 - 18.00
sob. 10.00 - 14.00 

www.komisukrysi.pl

tel. 604 996 604  lub 609 609 627
www.kolmont.pl

• kompleksowe wykończenie mieszkań
• projekty łazienek (wizualizacja)
• montaż drzwi i podłóg z vat 8%
• dostawa / transport

• drzwi, podłogi, płytki 
• armatura łazienkowa 
• farby, kleje 
• gipsy, tynki, itp.

Oferuje:
kolorowe ubrania robocze typ szwedzki
fartuchy robocze
koszule flanelowe
ubrania robocze ocieplane
obuwie i rękawice oraz inne artykuły BHP

Czynne: pon. - pt. 8.00 - 18.00, sob. 8.00 - 13.00

Wykonujemy także nadruki firmowe!

04-464 Warszawa, ul. Chełmżyńska 158
tel./fax: 22 610-20-15

W SPRZEDAŻY: MASECZKI OCHRONNE, 
PRZYŁBICE I RĘKAWICZKI



Drodzy Twórcy i Miłośni-
cy rękodzieła!

Ze względu na obecną 
sytuację i obostrzenia, Po-
wiatowy Jarmark Bożonaro-
dzeniowy po raz pierwszy od 
kilkunastu lat nie odbędzie się 
w tradycyjnej formie. Organi-
zatorzy – Powiat Wołomiński 
i Powiatowe Centrum Kul-

tury „Fabryczka” – nie chcą 
jednak zupełnie rezygnować z 
organizacji tego wydarzenia, 
ponieważ zdają sobie sprawę, 
że wielu Wystawców od daw-
na przygotowywało się na ten 
moment. Dlatego też pragną 
wesprzeć ich tym trudnym 
czasie i umożliwić prezentację 
wyrobów ONLINE. 

Powiatowy Jarmark Bo-
żonarodzeniowy ONLINE 
będzie strefą zarówno dla ar-
tystów, jak i nabywców, gdzie 
od 14 listopada do 23 grudnia 
można sprzedać lub kupić 
wyjątkowe rękodzieło.

Boże Narodzenie to rów-
nież niezwykły okres pełen 
nadziei, dlatego przy okazji 

tego wydarzenie chcieliśmy 
zachęcić ludzi o dobrym ser-
cu do wsparcia zbiórki na 
rzecz Michasia Boguckiego 
chorego na SMA.

LINK DO ZBIÓRKI: 
https://www.siepomaga.pl/
michal-kontra-sma

Powiatowy Jarmark Bożonarodzeniowy

Projekt: KIERUNEK WOLNOŚĆ!

Prace nawiązują do waż-
nych wydarzeń historycznych, 
związanych z odzyskaniem i 
odbudową państwowości. W 
szczególności skupiają się na 
wydarzeniach związanych z 
gminą Dąbrówka.

Zarówno murale, jak i wy-
stawy, umieszczone zostały w 
przestrzeni publicznej tak, aby 

mogła je zobaczyć jak najwięk-
sza liczba osób. Zostały przyjęte 
przez mieszkańców z niezwy-
kłym entuzjazmem. Skłoniły 
do rozmów i niejako cofnięcia 
się w czasie. Odbiorcy podkre-
ślają, że wartość historyczna 
jest dla nich ważna i cieszą się, 
że właśnie w taki sposób poka-
zujemy namiastkę historii. 

W listopadzie Gminne Centrum Kultury w Dąbrówce zakończyło realizację projektu 
KIERUNEK WOLNOŚĆ, w ramach którego powstały 3 murale i 6 wystaw historycznych 
związanych z postaciami i wydarzeniami mającymi miejsce na terenie gminy Dąbrówka.

Równolegle do wy-
staw opracowano dwa 
questy: „Tajemnice z głę-
bi lasu” i „Mur obron-
ny Kuligowa”. Pierwszy 
opowiada historię zrzu-
tu żołnierzy Cichociem-
nych w Kołakowie w 
1944  r., a drugi obrony 
mieszkańców Kuligowa 
przed zarazą w 1849 r.


